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Jeg synes, det er en styrke, at alle bioanalytikere er samlet i den samme 
fagforening, uanset hvilket job de bestrider.  
 
Det betyder så også, at medlemmerne af Hovedbestyrelsen og 
Regionsbestyrelserne gerne skal afspejle denne mangfoldighed.  
 
Ikke fordi jeg ved, hvad alle afdelings- og ledende bioanalytikerne mener, men jeg kan alligevel ind 
imellem se problemstillingerne fra andre synsvinkler og dermed være med til at nuancere 
debatten.  
 
Jeg har været en del af arbejdet i dbio i rigtig mange år, men synes stadig jeg kan flyttes 
holdningsmæssigt og tilføre nye aspekter. 
 
 


